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Voľba návrhovej komisie: Navrhnutými boli Ing. Alexander Mozoli a Ladislav Darázs. 
Počas zasadnutia sa dvaja členovia zdržali hlasovanie, napriek tomu zasadnutie prijalo 
navrhnutie.  

Voľba mandátovej komisie: Navrhnutými boli Zoltán Varga a Mgr. Ildikó Kȍrösiová. Počas 
zasadnutia sa dvaja členovia zdržali hlasovanie, napriek tomu zasadnutie prijalo navrhnutie.    

Určenie overovateľov zápisnice: Navrhnutými boli Richard Nagy a Ing. Štefan Barczi. 
Počas zasadnutia sa dvaja členovia zdržali hlasovanie, napriek tomu zasadnutie prijalo 
navrhnutie.   

Kontrola uznesení z predchádzajúceho zasadnutia: Ing. Gabriel Jurás predniesol uznesenia 
z predchádzajúceho zasadnutia. Ďalej oznámil, že túlavé psy budú transportované do útulku 
v Šali.  

Vyhodnotenie rozpočtu obce za I.polrok 2011: Zasadnutie si uvedomuje rozpočtové 
hospodárenie obce za prvý pol rok 2011. 

Návrh VZN č. 2/2011 : Zasadnutie jednohlasne odsúhlasilo návrh č. 2/2011. 

Informácia o inventúre majetku obce: Zasadnutie si uvedomilo informácie o inventúre 
majetku obce. 

Schválenie prémie zástupcu starostu obce za mesiace august a september 2011: Pomocou 
tajného hlasovania odhlasovalo prémie zástupcu starostu, za mesiac august 26,8 % a za 
mesiac september 25,8 %. 

Rôzne: F. Borsányi požiadal o vykúpenie určitého pozemku. Zasadnutie v rámci jeho žiadosti 
rozhodlo, že ju preskúma stavebná komisia a potom sa zistí presne o ktorý pozemok sa jedná. 

Cenník Spoločnosti Adverta na vyhotovenie informačných tabúľ: O danom cenníku 
zasadnutie rozhodlo, že danú ponuku informačná a mediálna komisia prešetrí a na najbližšom 
zasadnutí podá informácie. 

 List - 896/2011 – Ponuka na predaj pozemku ( P. Chybová) Zsadnutie sa rozhdolo tak, že 
danú vec prešetrí a rozhodne o nej stavebná komisia a vymeria pozemok a tým na ďalšom 
zasadnutí podá bližšie informácie. 

Zber zeleného odpadu: 24. 9, 15.10, 12.11 



Informácie starostu: Informoval zasadnutie o tom, že elektronický odpad  sa bude zbierať 
v októbri na dvore kultúrneho domu aby sa predišlo tomu, že by sa dané nepotrebné 
spotrebiče pokradli. 

Prečítal list mesta Tab, v ktorom mesto pozýva členov zasadnutia na ich už známy 
Oberačkový festival. 

Ďalej spomenul, že v Ulici Oncsa ešte nie je dokončená kanalizácia a , že prebieha rokovanie 
s firmou, ktorá ju sprevádza. 

Okrem toho spomenul, že v Sídlisku Budúcnosti sa chystá zmena čo sa týka vodnej siete, 
malo by sa to uskutočniť na budúci rok a zaráta sa to aj do budúcoročného finančného 
rozpočtu. 

Prečítal list Občianskej spoločnosti Pro Civilis, v ktorom spoločnosť pozýva starostova  
členov zasadnutia na I. Samosprávnu univerzitu. 

 


